
Vooraf gestelde vragen bij forumvergadering

Datum behandeling: Dinsdag 28 november 2017 (Forum Ruimte)
Fractie: Onafhankelijken
Onderwerp: ‘Gelegenheid tot het stellen van vragen aan portefeuillehouders’

De lange ruige weide is voorzien van een onderbroken witte belijning aan de zijkant van de weg. 
Vragen:

- Waarom is er belijning aangebracht? Wij hebben begrepen dat er niet eerder belijning in het verleden 
aanwezig was.
- Waarom is gekozen voor onderbroken strepen en niet om een ononderbroken streep aan de zijkant 
van de weg?
- De gemeente heeft de aanwonende ( in de persoon van de Peter Koedood) laten weten dat in het 
voorjaar van 2018 het wegdek van de Ruige Weide wordt voorzien van een slijt laag. In de herfst is 
aanleggen van een dergelijke slijtlaag niet mogelijk of onwenselijk.
- Na het aanbrengen van deze slijtlaag wordt er opnieuw belijning aangebracht. Klopt dit? Zo ja had dit 
dan niet anders gekund? Op tijd slijtlaag aanbrengen of uitstel van belijning.
- Wat kost het aanbrengen van deze belijning en was dit te voorkomen geweest.


